

تشكيل مجلس الاتحادات الطلابية

أولاً: مستوى الجامعة (الاتحاد العام)

- رئيس اتحاد طلاب الجامعة: يتولى قيادة الاتحاد على مستوى الجامعة.
- نائب رئيس اتحاد طلاب الجامعة: يساعد رئيس الاتحاد ويتولى مهامه عند غيابه .
- أمين وأمين مساعد للجان الرئيسية: يتم انتخابهم من بين أعضاء مجلس اتحاد الجامعة لتولي مسؤولية اللجان المتخصصة .

ثانياً: مستوى الكليات (اتحاد الكلية)

- رئيس اتحاد الكلية ونائب رئيس اتحاد الكلية .
- أمين وأمين مساعد لكل لجنة (لجان الثقافة، النشاط الرياضي، الأسر، الفني، الاجتماعي، الرحلات، إلخ) .

ثالثاً: اللجان المتخصصة، تتكون هذه اللجان من أمين وأمين مساعد، وتنظم الأنشطة الطلابية في

مجالات مختلفة :

- اللجنة الثقافية: تنظم الأنشطة الثقافية والندوات .
- لجنة الأسر الطلابية: تهتم بتنظيم الأسر الطلابية وتفعيل دورها .
- اللجان الأخرى: تشمل الرياضية، الفنية، الاجتماعية، الرحلات،

Formation of the Student Union Council

First: University Level (General Student Union)

- **President of the University Student Union:** Leads the Student Union at the university level.
- **Vice President of the University Student Union:** Assists the President and assumes his/her duties in case of absence.
- **Secretary and Assistant Secretary of the Main Committees:** Elected from among the members of the University

Student Union Council to be responsible for the specialized committees.

Second: Faculty Level (Faculty Student Union)

- **President and Vice President of the Faculty Student Union.**
- **Secretary and Assistant Secretary for each committee** (Cultural Committee, Sports Committee, Student Families Committee, Artistic Committee, Social Committee, Trips Committee, etc.).

Third: Specialized Committees

These committees consist of a Secretary and an Assistant Secretary and are responsible for organizing student activities in various fields, including:

- **Cultural Committee:** Organizes cultural activities and seminars.
- **Student Families Committee:** Organizes student families and activates their role in university life.
- **Other Committees:** Include sports, artistic, social, and trips committees.